
Vodice

Novi predsednik KS
V sredo, 16. aprila je imel svojo sejo svet

KS Vodice. Ker je dosedanji predsodnik sve-
ta Logar Franc zaradi družinskih razmer
odstopil, so za novega predsednika izvolili
dosedanjega podprcdsednika Jerinc Franca,
na njegovo dosedanje mcsto pa tov. Burnika.
Sklenili so tudi, da bo sedaj imela KS Vo-
dice profesionalnega tajnika. Upajo, da bo
s tem delo KS nekoliko bolj zaživelo. Ob-
ravnavali so tudi razne komunalnc proble-
me, urbanistične načrte, vendar pa se je pri
realizaciji raznih vprašanj spet zataknilo pri
denarju, ki ga je seveda premalo. KS Vo-
dice ima kar za okrog 9 starih milijonov
neplačanih računov, sredstev pa ni, zato so
skušali v razgovoru s tov. Kraljcm iz IS SO
Šiška izvedeti za možnosti, kdo bi te računc
laliko plačal. Seveda pa tega, kdaj bodo de-
Har imeli, ni vedel nihče, ker bodo vsa sred-
stva, ki so jih dobili letos, porabili za OD in
pa matcrialne stroške.

Sicer pa drži ugotovitev, da so na scji
bolj razčiščevali osebna nesoglasja kot pa
konstruktivno in zavzcto razpravljali. Prav
ta seja sveta KS pa naj bi bila prelomnica,
so dejali, kajti vse tistc slabosti, ki so sc do
sedaj pojavljalc v delu KS Vodice, bi mo-
rali odpraviti in zagotoviti res poštcno in u-
činkovito delo.

Samo upamo lahko, da bo res tako . . .


